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§ 29 

Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 

 

§ 30 

Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt vice ordföranden Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet. 

 

§ 31 

Anmälan och justering av föregående protokoll nr 3 den 2015-03-05 
Protokollet justerades. 

 

§ 32 

Studiebesök och rundvandring på Hovet. 
Funktionshindersrådet tittade speciellt på Johanneshovs isstadions funktionshindersplatser. Det finns 

tre varianter på platser. De två ”holkarna” varav den ena är ombyggd och upphöjd så även om 

publiken framför står upp ser man över deras huvuden. Här finns det 8 FH platser. För att nå denna 

plats har den utrustats med hiss.  Den andra ”holken” rymmer 4 platser och ligger i nivå med övrig 

publika utrymmen därför blir sikten helt skymd när publiken framför reser sig. Slutligen har vi den 

tredje varianten av platser. Det är klappstolar fast monterade i väggen vid trappavsatsen i ingången 

till arena utrymmet de s.k. spygatterna. Dessa platser är färgmarkerade, de saknar stopp mot 

trapporna. När publiken passerar in och ut skyms sikten för de som sitter på dessa platser. 

 

Ett problem som har aktualiserats är när besökare som är i behov av elström för andnings stödjande 

åtgärder nyttjar Johanneshovs FH platser så finns ingen fast el installation där. I nuläget har 

skarvsladdar dragits fram från relativt närbelägen fasta eluttag.  Beslutades att bevaka och utreda 

detta vidare. 

 

Konstaterades att i det i praktiken enbart finns en enda RWC toalett i hela Johanneshovs 

isstadion. På toaletten är ett av stödhandtagen trasigt och ur funktion sedan en tid. Michael Englund 

fel anmäler och ser till att det lagas. (Det finns två RWC toaletter i huset men den andra är belägen 
inne på VIP området dit vanlig publik inte äger tillträde.)  

 

§ 33  

Besiktning av Arena torget och nytt konstverk vid Tele 2 Arenas ingång 

samt snöröjningen 
Det planerade konstverket som ingår i Stockholms stads kultursatsning av Arena området kommer 

att bestå av en 11 meter hög och 18 meter bred reflekterande skiva som skall rotera. 

Rådet gjorde bedömningen att den troligen skulle sätta ned tillgängligheten något men inte avsevärt. 

 

På Arenatorget fanns s.k. trottoarpratare uppställda till ett pågående konvent. Det är viktigt att det 

söks polistillstånd för dessa. De så kallade food trucks som förekommer vid event diskuterades och 

det är viktigt att dessa får särskilda platser så att inte tillgängligheten blir dålig för t.ex. synskadade.  

 

Det är viktigt att den entreprenör som är anlitad av samfälligheten för snöröjningen (ej Stockholms 

stad) får snabb input om problem uppstår.– det går bra att anmäla brister i snöröjning och snöhögar 

som är i vägen på till receptionen vid Globen torget 2 på nr. 08-600 91 00. 

Det finns tydligen brister i det uppvärmningssystem som skall hålla torget/bron snöfria. Det skall 

vara åtgärdat nu men har fungerat dåligt i vinter. 

 



 

 

§ 34 

Övriga frågor/utbildning 
Boris Samuelsson tog upp hur rutinerna för hur/var syntolkningsutrustningen som finns till t.ex. 

”Hovets” matcher skall lämnas ut. 

 

Utrustningen medger att radioreferat omgående och utan fördröjning kan erhållas av den som 

lyssnar - vilket inte medges om man lyssnar via en app. då är det fördröjning på 30-40 sekunder. 

 

Radion kommenterar hela matcherna även om inte hela matchen sänds. Michael Englund uppger att 

rutiner för detta skall finnas nu. 

 

Rådet tog också upp de sneda pelare som finns på Tele 2 arena. Risk att de med synnedsättning går 

in i dessa pelare. Michael Englund uppgav att det nu är papperskorgar uppställda för att förhindra 

detta. Dock enbart på varannan pelare.  

 

Ordföranden Dolores Back undrade om man inte kunde ta fram ett system där man med hjälp av en 

kod eller liknande kunde boka funktionshindersplats. Något som nu enbart är möjligt via telefon ej 

internet. Michael Englund menade att kriterierna för vilka som skulle få tillgång till ett sådant system 

är svårsatta. 

 

Det kommer att anordnas utbildning för ledamöterna i råden. Ett samarbete mellan Stockholms 

Stad, funktionshinderombudsmannen Riitta-Leena Karlsson och HSO.  

Tid: fredagen den 27 mars kl. 13.00–16.00 och tisdagen den 7 april kl. 16.00–19.00  
Plats: S:t Göransgatan 82 A, n.b. 

Eva Söderbärj och Dolores Back är anmälda. 

 

Nästa möte i funktionshindersrådet är den 16/4. 

 

 

 

 
Vid protokollet 

 

Erik Odenlid 

 


